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Druhý den po Jarní skalách jsme se zúčastnili novoborských štafet Pekkomila. V oddíle jsme
postavili jednu dospěláckou ( Lenka, Kuba, Bohouš), jednu štafetu starších veteránů
(Alča,Miloš, Boris) a dvě mladších veteránů ( Káťa a dva škubánci Jíra s Lubošem a
favorizovaná i když trochu zmatená štafeta Ifča, Karel, Běloch).

      

A jak už začíná být naším zvykem rozhodně jsme zanechali dojem. Jaký? Nechám na
posouzení. Vše začalo výrokem Lenky Dolejší z Nového Boru …“Dala jsem si k Vám židli, s
Vámi bude sranda!“.

  

 Při startu vlny mladších veteránů dochází k prvním zmatkům. Všichni berou mapu a běží, jen
Petr Bílý stojí, čeká a děsně se chechtá. Následně se z amplionu ozve…“ Prosíme štafety, ať si
předem ujasní, jakou kategorii běží, jinak nebudou mít mapu.“. Naše druhá štafeta se totiž
přihlásila nejdřív jako dospělácká, následně jako starší veteráni ( neuvědomili si, že ač Ivanka
letos oslavila jubileum, ale pořád to do starších nestačí) a pak tedy do těch mladších. Běloch
vybíhá asi s 5 min zpožděním, toho nakopne, předběhne co se dá a předává na předních
místech. Ivanka to rve a o to víc je překvapená, když chvilku za ní dobíhám já. U vyčítání si mě
otráveně prohlíží, kontrolujeme si postupy, kde mohla udělat chybu. Do doby než zjistíme, že
Ivance pořadatel dal mapu 3.úseku, tudíž mnohem delší než moje. To vysvětluje mnoho. Pán u
vyčítání jí uklidňuje, že to nevadí, že si to pak přepočítají. 

  

Vyčtu si já a je mi řečeno, že něco chybí. Tak teď otráveně vypadám já. Kluci mě
přetrhnou!...“Chybí vám první úsek!! Asi si nevyčetl“.“ Jíro, jdi si vyčíst …. já si vyčetl, ...tady
….Jíro tam se nuluje, jdi si vyčíst!....aha, za mě se běhalo ještě sÂÂÂ průkazkama….jasně Jíro
a ještě jsi pral na valše.!.....do toho pořadatel….“Ježíši Tepličáci!!“ . Souboj se rozhoří na třetím
úseku. Luboš se snaží předběhnout Karla. Netuší, že teď běží Karel s Ivanky původní kratší
mapou a že nemá šanci. Když se mu Karel ztratí z dohledu, dost ho to rozhodí a jde do chyby.A
v tomto duchu jsme pokračovali až do konce. Lenka Dolejší na závěr…“ Já to říkala….bude
legrace!“. I když už dávno mohla jet domů, vydržela s námi do konce.

  

 Nejlépe z nás zaběhly Troje brýle –štafeta starších veteránů Alena, Miloš, Boris, ti vědí kam se
přihlásit a zodpovědně si doběhli pro pěkné 4.místo. Pekkomila je vždy velmi povedená akce,
jen si nejsem jistá, že nám ještě dovolí startovat.
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